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Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv . 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrna k

„Miért nem tüntet a MAGOSZ? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Egy agrár hírportálon megjelent cikk szerint :

„A MOSZ szerint a NAK politikai összefonódások mentén m űködik, és a személyi-szervezet i
kapcsolatrendszerek több szinten is felismerhet ők. Győrffy Balázs kamarai elnök fideszes
országgyűlési képviselő és Magosz-alelnök is, míg Jakab István Magosz-elnök - szinté n
fideszes képviselőként - a parlament alelnöki posztját is betölti. Emellett Kis Miklós Zsolt —
aki kormányzati funkcióként a Miniszterelnökség államtitkára - a NAK-ban és a Magoszban i s
alelnök. Ez a helyzet a MOSZ szerint hozzájárult például ahhoz, hogy az agrárkamara ne m
szólalt fel a vidékfejlesztési pályázatok lassú elbírálása, illetve a közvetlen unió s
agrártámogatások elhúzódó kifizetése miatt . "

A fentiek miatt következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz :

Feltételezhető-e, hogy a MAGOSZ — a korábbiakhoz képest — azért kevésbé aktív a z
útlezárásokban, mert a jelenlegi agrárszervezetek a politikai összefonódások menté n
működnek?

Budapest, 2017 . október 16 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágnes
Demokratikus Koalíció
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